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quote: DragonKara wrote:
Hey everyone. It is your frlendty neighborhood Kara. Myhr! You know, the

glrl with the streak(Welf, I used to have one) who always seems to be dancing.
No, not the one who is hanging out with Topher, the other one. I was kinda
excited to see the new board up and running. I am so disgusted to find out that
sometimes il seems to turn into a sfander board instead of a discussion board.
Thls has finaLly qone too far.

What I am about to say I woufd do to defend ANY of my friends. Those of you
who havb known me well for af1 this time, know that- I am tefling the truth. I
refuse to stand by and allow this sor'u of poisonlng and attempts to turn people
against a friend of mine to continue. Especlally when the issue invofves a child.

I know that Psychosls and others will pro11y yeIl al me for it but it has
gone on too 1ong. Guys f am sorry. I am so tired of seeing James's hurt face and
feeling the pain this situation brings him. These nasty letters and comments
about whal- should have stayeci personal business are maklng it worse. He may be
able to be strong enough to deal with it, but I had to say something. f have
seen both sides. I know what is going on. Most people don't and it is affect
many friendships. Sorry for any confusi-on on names. . .

--Show me exactfy where I slandered him... Have you really seen MY side
thlnk not. You don't know me, never have.

I have watched the "Veronica aka Sex Kitten" vs *'James aka Stryx" (people
know who they are, I will not hide behind their names on the list. Their reaf
names have been mentioned several times before this.) episode go on long enouqh.
The "shitty Fathers" post by Veronica is the fast straw for me at 1east.

---I didn't post that but thank you for saying I did.

James 1s hurt and tired and believes that trying to tell his side does no
good. Wel1, if she wants to air dirty laundry and make nasty letters, then I am

going to at least put it through the ringer and show you the other side that she
j-s neglecting to te}1 you.

James
Highlight
Psychosis - Sean Carmichael, employee of Brian Wolfe d/b/a Terrabox who received and concealed the summons addressed to JAMES ALLEN in May 2020.  Sean did not produce or disclose the summons until May 19 2002 to JAMES ALLEN.  Hearing was on May 20 2002.

James
Highlight
Veroinca Marie Petersen, aka "Sex Kitten" as credited later by Kara Metzger aka "DragonKara".  User begins post by quoting post of DragonKara (Kara Metzger) for rebuttal.

James
Highlight
Quoted post of Kara Metzger.  Complaint of slander (libel) on THECHRUCHBOARD.COM toward JAMES ALLEN in December 2001.

James
Highlight
Kara Metzger swears her claim to be true, and claims the contents are "poisoning and attempts to turn people against" JAMES ALLEN over the child taking.

James
Highlight
Kara Metzger states that Sean Carmichael will verbally abuse her or retaliate against her for making a true statement.

James
Highlight
Kara Metzger states James is suffering emotional and psychological harm due to the letters and comments published by Alicia McMahon and Veronica Petersen to promote the child taking.

James
Highlight
Veronica Petersen challenges the claim of slander by demanding she be shown the claim.  Veronica Petersen claims she is entitled to publish her claim DURING THE COURT CASE PUBLICLY AND TO HARM JAMES ALLEN DURING THE TRIAL.  Veronica Petersen justifies this right by claiming that Kara Metzger "You don't know me, never have." to warrant a right to publish against JAMES ALLEN during civil suit against his person and the home of Kara and James subject that negative publicity harming his ability to work and live and see the child.

What follows is the answer to this question in false claims of a pathological level of lying to the public to defraud.

James
Highlight
Veronica claims responsibility for the thread contents of "Shitty Fathers", even though she did not start the thread, her contributions there cited by Kara Metzger which prompted Metzger to file complaint and become subject to targeted attacks.

James
Highlight
Kara Metzger states that James Allen is not publishing claims, while Veronica Petersen is publishing private and harmful claims.  This demand to "put it through the ringer" (court of public opinion) and show the other side that Veronica Petersen has omitted" is part of the prior post of Kara Metzger.



If you happened to slumble upon this
going on or decide that thi-s is too much,
interesting. This is for those people who

-- Did he mention he came over, said he was
me when he would be comlng back, or where he was

thread and have no clue as to what is
please lgnore and read somethlng more
have become involved or affected by lt

Yes, I am dating James at this tj-me. Yes I know that there are many of you
who definitely do not share my opinlon and will prolly believe that I am saying
these things simply because of that fact. Once again, those of you who truly are
my friends know that I do not take sides easily and if I did not have at least
some of the facl-s right in front of me,\ I would not be typing this letter. I am

not trying to win anyone over. I just want people to know that there is another
side they are not hearing. ft is amazing how much people are ready to believe
the worst about someone even if they have never had proof to the contrary or
know the person well enough. People, we all have dated. We all know that they do
not always end well and there are misunderstandings and bad feelings. This does
not necessarily apply to how a person truly is. That ls only how you either see
or choose to see them due to your past relations.

When a chi-Id is brought ini:o the matter is another thing- f saw and heard
many things before James was even my roommate. Many of these things I tell from
what I heard and saw before I dated him when I was simply a friend. I heard the
nasty vicious voicemails. I saw the attempts at mollification and civil
dlscussion be completely disregarded by Veronica. She has never mentioned that
j-t was SHE who took the child out of the back seat and away from James.

-- Did he mention that
shit out of me?

.\
Her famiLy's nastiness

even though he desperately

he slammed his fist on the dash board scaring the

and her own attitude prevented him from seeing Magnus
wanted to.

taking Mag'nus, and wouldn't tef f
going?

had formed together.She was the one who broke up the family that

-Yes, after constant fiqhting arguing, and crying. I had enough, somedays
where happy, most were sad. It's hard to fove someone who only loves themself.

f heard someone refer to him as a deadbeat dad. Let's see, does a deadbeat
dad spend over $15.000 worth of his own money in medical biffs for his pregnant
girlfriend because he did not trust Medicaid and wanted to make sure that she
got the best care available? Thls includes not even knowing for certain if the
child is hi-s. I have seen the bills. He is slill- paying off that debt. He

invested in a new, very expensive car because it was supposed to be the safest
family car available at the time. He worked to COMPLETELY support Veronica and
her daughter and Magnus. Veronica never got a job or even tried to take
something part time.

-- I was put on bed resl, and when I could work, he didn't want me to.

Anyone can find temp work. He provided a spacious $2000 a month loft for her
to l-ive in. She paid no bllfs. He would take her out to dinner afmost every
night. He built her and her daughter a computer.

-- wrongt, he used my parls and a motherboard, spent afl of 30 bux maybe,
then ruined my computer that my friend had bought me.

James
Highlight
Veronica Petersen claims this was to a degree she was in fear for her life.  

She called Donald J. Beal, arranged to take the child to him and his apartment contrary claim of prior going to her mothers home to deceive James Allen while holding him against his will, and there executed a coordinated taking and concealment of the child.  Veroinca Petersen told James he would never see his child again, not unless he "left then and came back with money."  Donald Beal refused to allow James to stay with his child and refused to stop in the taking of the child from the 2001 NISSAN MAXIMA to remove and conceal the newborn child over the objection of the father, legally entitled to retain his son and then being subjected to kidnapping by Veronica Marie Petersen.  These events were later falsely held out to the DALLAS COUNTY DISTRICT COURT as "abandonment" of a child, and the child concealed and falsely alleged held at the home of Iva Petersen.  Unscheduled visits indicated the mother and child were living with Donald Beal, later identified by Petersen as "her husband" in 2003 threats to E. Botelho.

James
Highlight
Veronica Petersen claims that James Allen scared her while she was in control of the 2001 NISSAN MAXIMA.  

This was during the kidnapping of JAMES ALLEN and the child, on threat to stop the car and take the newborn child by Veronica Petersen and to walk into highway traffic with the newborn child if James Allen did resist her takeover of the motor vehicle and change of destination to carry out child kidnapping.

James
Highlight
Veronica Petersen neglects to report that she agreed to transfer the child back to JAMES ALLEN prior to his coming over; and then broke such agreement and denied it was made to incite her mother to attack JAMES ALLEN and take the child back.

James
Highlight
Veronica Petersen was prior informed that JAMES ALLEN had no other place to go but to his home, and had agreed to return the child in 24 hours.  No discussion of the child being taken out of state or indication of such plan or intent was ever made to suggest the paranoid delusion sustained of kidnapping to Oklahoma later (2016) expressed by Veronica Petersen.

James
Highlight
This is a lie, and agreement was prior made by phone for a 24 hour possession as a show of trust; suggesting such fraud of access on money prior paid would be honored as agreed, a contract never disclaimed by Veronica until inciting Iva Petersen to bar exit, detaining JAMES ALLEN, and threatening JAMES ALLEN when he stopped to change the child's diaper - preventing him from doing so.

James
Highlight
Veronica Petersen agrees that she broke up the family unit that prior legally existed between JAMES ALLEN, ALEXIS MARIE PETERSEN, MAGNUS VINCENT PETERSEN, AND VERONICA PETERSEN at 2502 Live Oak St #335 Dallas TX 75204

James
Highlight
Veronica Petersen states her legal cause was that she was sad. 

James
Highlight
Veronica Petersen admits she was happy some days.  In a mentally unstable statement she excuses these claims as the fault of JAMES ALLEN, alleging he only loves himself as a class - in delusional ideation held and repeated by Veronica Petersen for her actions.  This is "magical thinking" and irrational thought process in written admission of Veronica Petersen.

James
Highlight
Veronica Petersen claims she was on medical order of bed rest; in defense of her total financial dependence on JAMES ALLEN prior to abducting.

James
Highlight
Veronica Petersen claims that when she could work, JAMES ALLEN did not want her to.  This is unstable irrational defense, to suggest the liability is on JAMES ALLEN because he assumed responsibility for financial duties she did not then fulfill other promises and conditions held out for such support including MARRIAGE PRIOR THE BIRTH OF THE CHILD or later MARRIAGE ON RETURN TO OKLAHOMA WITH THE CHILD, disclaimed to escape without paying the bills and costs incurred on JAMES ALLEN.

Prior when told JAMES ALLEN got he a baby (and all the costs then assumed by him), she replied that DONALD BEAL got her a promise ring (a common law contract to marry him, and value of such ring) to suggest the cost was superior to the $15,000 and housing at $24,000 and lifestyle at $100,000 USD over 1 year.

James
Highlight
Veronica Petersen makes false claim to deny the prior statement in full.  Using one claim to evade answering all others.

James
Highlight
Veronica Petersen claims she owned the parts to a computer, and JAMES ALLEN bought a $30 motherboard for her.

James
Highlight
Veronica Petersen then claims that JAMES ALLEN (a senior software engineer, and telecommunications administrator who owned a computer manufacturing company) did "ruin" her computer, after the CPU purchased by DONALD J. BEAL did not work in the motherboard purchased and provided by JAMES ALLEN.  She did not allow this to be replaced, fixed, or correct CPU obtained; and instead blamed JAMES ALLEN and began to spend time with DONALD J. BEAL because he bought her drugs for her mental health diagnosis before payday of JAMES ALLEN.

James
Highlight
Kara Metzger admits she is in an intimate relationship as of December 2001 with James Allen; to establish standing and right of defense of a partner (22 O.S. 22-31).

James
Highlight
Kara Metzger asserts there are facts not being disclosed by Veronica Petersen and Alicia McMahon.

James
Highlight
Kara Metzger admits she heard the threats left on voicemail to JAMES ALLEN, prior December 2001.  This refers to the threat of murder on last contact by Veronica Petersen.

James
Highlight
Kara Metzger claims eye witness to mollification and abandonment of civil discussion by Veronica Petersen.  Mollification is a civil effort to appease or compromise by JAMES ALLEN in good faith, denied in this case by Veronica Petersen.

James
Highlight
Kara Metzger states for record that Veronica Petersen TOOK THE CHILD and has not disclosed that fact despite filing "abandonment" as her civil cause of action.

James
Highlight
Kara Metzger states as fact that Veronica "prevented" JAMES ALLEN from seeing Magnus (his son).

James
Highlight
Kara Metzger states that Veronica Petersen was at legal fault for taking the child and fleeing the family unit, as fact.

James
Highlight
Kara Metzger stated as legal fact JAMES ALLEN spent over $15,000 on medical bills of Veronica Petersen, because she refused Medicaid and his insurance plan.  This was to ensure Veronica Petersen still received the best quality of care by JAMES ALLEN.

James
Highlight
Kara Metzger testifies she has seen the bills cited to be "over $15,000 USD".

James
Highlight
Kara Metzger states that after the separation, JAMES ALLEN is still paying the bills that were used by Veronica Petersen.

James
Highlight
Kara Metzger states that JAMES ALLEN bought the 2001 NISSAN MAXIMA because it was the safest family car available at the time.

James
Highlight
Kara Metzger states that JAMES ALLEN did COMPLETELY support Veronica Petersen and her daughter and his child.

James
Highlight
Kara Metzger states that Veronica Petersen never got a job or part time job during this time.

James
Highlight
Kara Metzger attests to the luxury living conditions at 2502 Live Oak St #335 Dallas TX and that Veronica Petersen lived there, paid no bills, and ate dinner at fine dining locations every night.  Kara Metzger further testifies that JAMES ALLEN built a computer for Veronica Petersen's child, then a two year old who could speak.

James
Highlight
Kara Metzger states that JAMES ALLEN desperately wanted to see his son.



Bought her a ce1l phone and paid for the servlce. She and the children never
-Iacked for food or clothing or a hrarm safe pface to s1eep. He took time, at the
risk of losing his job, to spend with her and her daughter. He would babysit
whife she was at the doctor. Offered to stay at home and watch Alexis so that
she could go off to spend time with her friends and escape from the children
once in a whife (offers she refused) .

--I was pregnant, I didn't care to go out. The only time I had him help
after I had my son, wefl ask him what happened. f don't remember it, I just
remember what happened when I woke-up the next day.

He put her on lhe lease so she woufd not have any anxlety over not- being
affowed to stay there.

Even after Magnus was taken away from him,
her at her request.

already l-lved there. Still- never

he continued to defiver food to

--Yes he did bring food at first unt11 he found out f was dating someone
efse.

He finally stopped when the atmosphere at her house became too hostile'for
him to bear. He wanted to be a father. He was doing a good ;ob- She was the one
who took Magnus from him and made his life miserabfe whenever he attempted to
see his son.

-- Yes, he did, that was 6 monlhs after f
gave me a key.

-He is sti1l wefcome to come see the baby, f have no
knows where I li,ve, and he knows I tm here during the day,

problems with this. He
when no one else is.

would be taken from
her

--that's so wrong

SHE is the one who took him from James and for a while refused to al1ow him
to see Magnus.

--rlrrong again

I wonder if people know that she and her family call Magnus "Magqot".
"Maggiie" and other such names, already ridiculing the child.

Never once did he give her reason to fear that Magnus

--oh wasn't it you who picked on hls name when you came over?
called him a name. he's my child, I love him. Anyone who has been
my children can tel1 you that. You however have never seen me with

I tve never
around me and
my children.

a1f the timeOnce or twice in
and conti-nuously is

fun ls one thing, calJ-ing your son by Maggot
something else.

so wrong---girl you are

I watched h-im, me almost in tears, be afraid to pick up his son (at least we
assume Magnus is his) the fast tlme he saw him, for fear that it would fead to
the viofent yelling and accusations that he had no right to Magnus, which
occurred at the last visit when he reached out to pick up Magnus.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that JAMES ALLEN bought Veronica Petersen a cell phone and paid for service.  

This was actually a SHADOWDANCERS L.L.C. business phone and line; with free phone to phone calling to allow unlimited calls to JAMES ALLEN so he could be in contact with his child and the two year old child and mother if she needed anything no matter where she was.  This was provided for emergency use and that purpose only.  Veronica PEtersen used such phone for personal use, creating a bill over $300 USD never paid and refused payment, prior termination of service to the line.  JAMES ALLEN did not report the refusal to return the handset as theft of a property, which at that time required a formal criminal complaint prior to processing by the carrier, because it would implicate Veronica Petersen in a crime and impair her ability to care for his child and sibling who had lived in his home.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the children were well cared for when James Allen was permitted to provide care and have contact, and always offered.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that JAMES ALLEN took off the maximum time afforded by his employer to assist in child care for the daughter and support the daughter.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that James Allen would babysit the two year old child while Veronica was at the doctor.

James
Highlight
Sean Wayne Pike encountered Veronica Petersen driving James Allen's $32,000 Nissan Maxima and very very intoxicated - unable to navigate city streets.  He directed her at great effort and verbally, to not embark on the I-75 Dallas to The Colony travel, saving her life and the lives of other motorists.  And at such stop, after lots of coffee and a long discussion - she disclosed she had sodomy relations with Donald Beal, lied about this, and challenged James Allen to do better - on threat of his child not being returned to him.  So, he did.  And she did.  With her direction and leading him into a bedroom, laying in a position long enough to be tied up with silk ties worth over $50 each, that didn't really restrain her nor have anything to attach to - and engaging in violent sex after consent and with a lot of very very loud affirmative and encouraging statements to specify James Allen by name; have intercourse in the manner she preferred - non-vaginally.  This was NOT a pleasant experience for JAMES ALLEN and was under duress of removing his child.  It was not done in any manner to suggest any restraint, and in fact all bonds were pretty well undone a few minutes into the process, and no restraint used to coerce Veronica Petersen to continue this activity or engage in it at her own pace and for a long period of time until she was exhausted and had achieved climax.  She spent the rest of the day with James, talked about the incident, and agreed to marry James again - and to also move to Oklahoma.  Her claim indicates she is either lying or has multiple personalities of a medical degree which impair her judgment and ability to recall events.

James
Highlight
She agreed to marry James Allen.  And to move as prior discussed, to Oklahoma.  Which she then underwent planning and preparation and promised and did perform to defraud James Allen prior arranging the abduction of her child.  She could have left but did not.

When Donald Beal found out she had sex with James, he was furious. Later transcripts show this.  And she explains this to James, revealing she was also pretending to be in an exclusive relationship when she engaged in and directed this act of sodomy at Live Oak St on promise of going to Oklahoma.

James
Highlight
Veroinca Peteresen admits living in the location prior her signing of the Lease for six months.  She had a key made for the building and key fees were paid for non-return of her key to have the locks changed.

James
Highlight
Veronica Petersen admits living with James Allen.  Lies about her use of the door, pool, key cards for the building, and $32000 nissan maxima use on demand.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Marie Petersen took the child MAGNUS VINCENT PETERSEN away from JAMES ALLEN; and after that James continued to support Veronica at her request.

James
Highlight
Support consisted of driving from DALLAS TEXAS to THE COLONY TEXAS to deliver food at her request.

James
Highlight

James
Highlight
Veronica Petersen does not dispute this service, and affirms it happened - and then asserts that it stopped when she was discovered to be dating DONALD BEAL.
 
The Key words here are "found out".  Meaning that she was concealing and lying about that, to obtain support; and leading on the father of her child while dating someone else.  That alone should be enough to impeach any of her claims contrary James Allen.

James
Highlight

James
Highlight
Iva Petersen pulled a knife, during a prior AGREED 24 HOUR return of the child.  Iva Petersen threatened to file a false police report and do self-harm to overcome James Allen in taking the baby from him.  This taking preceded the "abandonment" claim filed by Veronica Marie Petersen; and was the basis of such claim.

James
Highlight
Kara Metzger attests Veronica Petersen "took Magnus from (James Allen) and "made his life miserable when he attempted to see his son".

James
Highlight
Veronica Petersen attests JAMES ALLEN knew where she lived.  She stated she lived with her mother to the court.  She was dating and staying with DONALD J. BEAL and stated Beal gave her a key at one point in other prior communication on discovery.  These issues, and later 2003 citation of DONALD BEAL as her "husband" despite no record of marriage, speak to the mental instability of Veronica Petersen.

James
Highlight
Nope.  Iva Petersen's home is where she claimed she lived.  Iva Petersen's home is where she told the Court she lived, but gave a false address to deceive the court in 2001, and such home in Denton County in fact, not Dallas County.  And when James and Kara visited, Veronica was not home nor was the baby.  When James Turned off her Cell Phone, Veronica called (from the land line of the Ive Petersen home) and screamed that "the house she was staying at did not have a phone".  So... it was clearly NOT the Iva Petersen home she was at that moment CALLING JAMES ALLEN FROM TO THREATEN MURDER BEFORE KARA METZGER.

James
Highlight
Veronica Petersen imagined that James Allen was planning to have her declared an unfit mother, and voiced this inner delusion when James Allen found Alexis Marie Petersen alone and under the overflowing water of a bathtub at the age of 2 on returning from NORTEL and seeing water on the floor of the apartment.  Veronica was playing a video game like bejeweled.  When Allen revived the 2 year old child, Petersen began screaming that James was going to take her child away.  All normal "relief" the child was not dead or brain damaged was completely overshadowed by this display of paranoid delusion in Veronica Petersen, and psychotic anger arising from such imaginary threat to her ego.

James
Highlight
Kara Metzger testifies there was no reason to fear JAMES ALLEN would act against the relationship between the mother and child.

James
Highlight
Fear of Kidnapping, the statement used to work a fraud upon the court of DENTON COUNTY to modify the prior 01-17702-R COURT ORDER to fundamentally alter it based on hearsay evidence, then refused discovery and due process from 2016-2020.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
Again, refused this answer to refusing to allow the child contact, is mixed with the taking claim, already admitted true; to deny any wrongdoing whatsoever by Petersen - falsely.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the Petersen Family used abusive names toward the newborn child to denigrate the part of his name chosen by JAMES ALLEN, which was Latin for "GREAT".

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the Petersen Family misgendered the child using the LATIN NAME for the English word "GREAT".

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the Petersen Family used names other than these to further ridicule the child.

James
Highlight
Veronica Petersen does not DENY this claim, and deflects the question.

This is reversal, a form of narcissistic abuse; to accuse the accuser - seen pathologically later in the claims of Veronica Marie Petersen.

James
Highlight
Veronica Petersen does not deny the charge, but substitutes herself to deflect from conduct by her family prior asserted as true by Kara Metzger.  This is evidence of deception.

This is an definite article - common in lying to overcompensate all behavior in full refusal to portray an ego ideal.

James
Highlight
She picked the name from options, and was 100% in charge of telling the doctor what to name the child; because James fell asleep after 3 days of caring for her in child birth - leaving her to make the decision she then just asked him to sign afterward.  He was asleep in her hospital room and present for the birth, which took less than 60 minutes.  James didn't even have time to take off his suit when the baby was born in front of him suddenly.  Popped out like a cork.

James
Highlight
This is another definite article, typical in ego disorder speech and delusional thinking and claims.

James
Highlight
Kara Metzger states that the conduct is morally wrong; not that it is only Veronica Petersen.  This inability to distinguish between personal identity and family identity is evidence of a clinical degree of irrational state of mind subject parental fitness of Veronica Petersen in answer.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
Kara did witness this, and the fear was very real with Iva Petersen present during an attempted visitation, whereat the family REFUSED to return the child prior filing for "abandonment" after such withholding.

James
Highlight
Kara Metzger speaks of the last time she was present physically at a contact between James Allen and his child.

James
Highlight
Kara Metzger testifies she observed genuine fear in James Allen in the presence of Iva Petersen, who had and retained the child then from JAMES ALLEN during the period prior to alleged "abandonment" claim filed in the court for welfare fraud.

James
Highlight

James
Highlight
Kara Metzger testifies this fear was of violent yelling and accusations that JAMES ALLEN had no right to his child.

These claims of right to the child were repeated in 2013 letters, marked for evidence in BLOGSPOT.COM content used by MARY LANGUILLE-HOPPE to support allegations JAMES ALLEN were at fault to overcome his custody of the child in malpractice of medicine formally alleged.

James
Highlight
Kara Metzger testifies she observed this first-person at the time of such visit to the home of IVA PETERSEN.

James
Highlight
She had a key, and she used it to enter the apartment with her younger family member one morning whereupon she found a strange woman (Brian Wolfe's ex fiancee) in the apartment.  The young lady was too drunk to drive home and would have killed someone, had she not been offered the couch.  She went from the couch to the bedroom, and James went from the bedroom to the couch after refusing, then tried to wake up the guest to leave when Veronica returned from her abduction stunt and found (a fully clothed) James walking out of his bedroom to see who was entering the loft - deducing that this meant he cheated on her.  Nobody was undressed, but she locked James outside the loft without his car keys and would not let him back in while temperatures were under 30 degrees outside.  He had to leave that morning for a meeting with J.M. Strazensky to discuss projects paid for ahead of time and ticket to take Veronica with him then prior discussed; and she refused to return his car.  This meeting took a year to set up, and so James accepted after half an hour in the cold without appropriate clothing, a ride to the hotel for the event with the woman he gave the couch to the prior night.  She bought him dinner.  He had a serious food allergy reaction - and missed the meeting, suffering ulceration of the stomach due to oysters he elected to try and violent illness.  Petersen finally agreed to pick him up (in his own car) on Sunday.  No one ever saw each other again or even spoke after that; and Allen was unaware that person was significant to Brian Wolfe at that time nor knew Brian well.

James
Highlight
This, is true, because when Kara and James went to visit the child, Veronica was not there and left the newborn with Iva Petersen.  This was just prior to the knife brandishing incident.  It suggested Veronica was living somewhere else (with Donald Beal) while claiming she lived with Iva Petersen and was solely supported by Iva Petersen in her affidavit to the court.

Donald J. Beal, later (2003) listed as her husband, was concealed from the court during this activity, a fraud upon the court.

James
Highlight
Veronica Petersen denies the moral argument of misgendering or misnaming as acceptable.

It is, actually, wrong to call your child "Maggot", or "Maggie", or any other name used to denigrate the perceived Latin name chosen by James for his son.



--Several of the people here know my family can tell you that is so wrong

He did not get anything for either Maqnus for Christmas, not for lack of
wanting to, (it was almost too painful for him to go into F'AO Schwartz with
because of this) but for a few reasons.. Number one, he is not supposed t-o
contact her due to the case ln suit that is currently in court. No matter how
much he wants to, and he woufd have liked to see his son. he is unable to do so.

-He can call his lawyer, and set up a time to see Magnus, It's simple really.
Second, he feared that it would be simply thrown away or burned due to the

vicious tone her letters and posts like her recent ones to this list have had.

's not for me, I would never take from my child

He has yet to post nasty v-iclous things about Veronica to this 1lst and he
has been through hell and back because of the situation. Interesting how she
doesn't seem to care about degrading him, making him look bad and airing private
things about their relationshlp around to people who have no business knowing
about i-t. ft is interesting that, even though she fived only a bfock away from
the Church for such a long 1-ime with someone wifling to pay her cover, she did
not start attendlng on a more frequent basis until recentfy though she lives
about an hour away now.

--He didn't want me to go. And 1t's
exactly easy to go when you have no one
did go, when I met him. And before that,

a babysitter now, not
2 year old is it? Also, I
the time. f have my own
company of. Most of which

easler to get
to babyslt a
just not all

reasons for going now, As well as friends I enjoy the
never liked James in the first p1ace.

Funny how she seems to be gelting buddy-buddy with alf the people who know
James or are his friends.

--Maybe I'm a nice person.

A11 of a sudden she is now everyone's friend and James is this horrlbfe
person. I have seen James take time to talk to someone who is in tears or upset
(even 1f he does not know their name) and merely listen and talk wlth lhem.

--This sounds like the Ally story, ask him about that. .

I have watched him feed person after person at IHOP and other places and
never asking anything j-n return. I have watched him drive all over the metroplex
to pick up friends because they needed a ride. He has provided crash space for
many a person who goes to the Church, merely out of kindness. Those whom he has
aided know who you are. Yeah, I guess that makes him an awful person to do those
nice things for people.

Funny how she left him 24 inc>urs after his work contract ended.

--Not quite, try longer than that. Ask him how many times I almost left when
we were together, only to have him cry and ask me back.

Never even gave him time or trusted him to find another contract

-- I never cared about the money. ask him how much of it I ever asked for

James
Highlight
The Petersen family, as a group, were never present at that incident - other than IVA PETERSEN in the room.  This claim, again, is definite grandiose reliance on a collective to overcome criticism by implied threat.

James
Highlight
The attorney at that time was not obligated to do anything the Judge had ORDERED the party not to do; including the request of VERONICA PETERSEN to have no contact during the suit in the initial filing.

James
Highlight
She took over $1.5 million USD in support away from her child by concealing him from his family in Oklahoma, who waited since 2001 August 10th for his arrival and diligently prepared his place in the family estates and corporations made for the leadership of this child on maturity.  The child was expected to take over SHADOWDANCERS L.LC. or other CORPORATION OF THE UNITED STATES so formed by his father, and such making of the firms that purpose and goal agreed.

James
Highlight
James Allen suffered from substantial emotional and psychological injury which made it hard for him to be near children and toys, as they evoked memories and plans he had for his son and other elder child of Veronica Petersen he had taken into his home in a lifetime commitment.

James
Highlight
This was actually her attorney request signed by Veronica Petersen to JAMES ALLEN and his attorney both.  So, the judge would not reverse that; as it suggested James were a threat wrongly to the judge (DEE MILLER).

James
Highlight
Kara Metzger testifies that JAMES ALLEN is unable (legally) to see his child due to signed order by JUDGE DEE MILLER during the December period, without legal cause and upon hearsay only.  A KELLEY v KELLEY violation of Oklahoma Constitutional Law.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the tone of the communication from Veronica Petersen was "vicious", and she also believed Veronica would destroy things sent by JAMES ALLEN to the children.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that as of DECEMBER 2001, JAMES ALLEN had not posted anything negative about the abuse publicly, while Veronica Petersen began to do so first and to harm James with Alicia McMahon in this scheme to defraud.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen is degrading JAMES ALLEN.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen is "making him look bad and airing private things about their relationship to other people." as legal fact as of this post in DECEMBER 2001.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that while Veronica lived at 2502 Live Oak St, one block from 2424 Swiss Ave club for this forum, that Veronica did not participate substantially in the community until after abducting the child.

James
Highlight
Veronica Petersen testifies that JAMES ALLEN did not want his pregnant fiancee to go to the BDSM nightclub.  She omits stating the word "go alone and pregnant", while admitting she had a two year old daughter to look after.

James
Highlight
Veronica Petersen states she did go to the BDSM night club.  She omits that she was going home with SEAN WAYNE PIKE when JAMES ALLEN saw her leaving with him.  Sean was notorious for dumping women after sleeping with them, as a sport, and on seeing her JAMES ALLEN asked Sean to not take Veronica in this way. 

Sean stated that she was after money, and thats how he lured her to go home with him, and she would harm JAMES ALLEN.  JAMES insisted over objection, and Sean being indebted to James then abandoned his pursuit and left Veronica Petersen in the club, where she did then take JAMES ALLEN home later.  Veronica took James Allen to her home in THE COLONY, despite claiming she was taking him one block away, and at such time JAMES ALLEN was intoxicated and suffering from an ulcerated stomach causing alcohol poisoning.  During this serious health issue, she engaged in intercourse with James, lied about birth control while he was intoxicated, and conceived her 2nd child with him, the son of James Allen.

James
Highlight
Veronica Petersen admits she met James Allen at 2424 Swiss Ave "The Lizard Lounge" goth night "The Church" regular event, and was aware of the themes and content there and in the forum.  Despite claiming she was not a regular to escape the association with the DALLAS FETISH BALL and other BDSM forums she was a moderate for with user spiderlegs.

James
Highlight
Veronica Petersen engaged in acquiring friends after taking the son of JAMES ALLEN by going to the club 1 block from his residence.  The friends she sought were persons who did not like James Allen.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
Veronica Petersen sought out people who did not like JAMES ALLEN, while concealing his child.

This reliance on the endorsement of the community to qualify friends while concealing a baby revisits the narcissist issues of the hostile parenting environment.

James
Highlight
Kara Metzger testifies this conduct appears manipulative and to target the support structure and community of her child's father to incite them against him.

James
Highlight
Kara Metzger testifies these approaches are directed toward people that Metzger attests are friends of JAMES ALLEN.

James
Highlight
Kara Metzger classifies this to show that Veroinca is approaching people and ascribing that JAMES ALLEN is a "horrible person".  Metzger testifies to James Allen's behavior and kindness to strangers contrary this false light.

James
Highlight
Kara Metzger describes the support JAMES ALLEN, a person with a degree in clinical psychology, is offering in a non commercial capacity to persons at the nightclub.

James
Highlight
Veroinca Petersen answers this by invoking the fraudulent claims of Alicia McMahon/Scarbrough; which follows later and is far more delusional and malicious.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that James Allen has fed homeless people and runaways and other persons from the club at the IHOP, helped them to get places, given shelter to people who attend the club, and done so out of kindness without any compensation.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen left James Allen within 24 hours of the August 10th 2001 contract end on completion of work for PROCEED and NORTEL NETWORKS.

James
Highlight
Veronica Petersen denies the time before she left, and admits she left prior, causing emotional and psychological harm to James Allen, which she agreed to work through because he asked her to stay with him and communicated such issues to him only by taking and removing the children from the family unit as a threat to obtain control over JAMES ALLEN.

James
Highlight
Veronica Petersen states that she never cared for the money, while asking for more than $24,000 in housing and $32,000 in transportation and $10,000 in medical costs from his post-tax $120,000 income; plus meals and travel, entertainment, and support for her child with another man.



While there was money she stayed around and apparently would t'put up" with
hlm. Her unfounded fear of him posslbly not being able to support her (he had
other options that were coming up) and she dumps hlm. The sad thing 1s, the
money is still there. He stifl fulfills his financial obligations for our
apartment and supports himself.

--His mom is nice isn't she

I have my
way other than
the truth. )

Funny how
chifd was not
months.

job and can support myself easily. He does not support me in any
through his 1ove. (Yeah, yeah I know that sounded sappy but it is

James had been given enough reason by Veronlca to believe that the
his and has made severaf attempts to get the test done for a few

--WRONG WRONG WRONG, he hasn't called me

I said if you have any doubts, have the test
the paternlty papers unless you are sure.

I offered right after I had Magnus.
done while we are here. Don't siqn

He offered to pay for it entirely at one point. She had backed out and
refused.

--WRONG AGAIN

Funny how SHE was the one who FILED the papers for custody, child support
and a court date, yet she was the one who did not show up.

Her lawyer did not show elther. How odd. James had already been asking for
the paternity test several weeks before she filed. James has been paying his
lawyer and appeared in court on time. f am sorry, when you file papers, your
lawyer wilf make sure that you are aware of your court date. It is your
responsibility to be there. Why woufd someone who filed for a court date not
open the letter as soon as it was received?

---The letter I got stated that I had to pay for half of the paternity test,
because he said I slept with someone else that was living with me at the time.
Care to see them? Anyone have a scanner?

Funny how she seems unwiJ-1ing to take Magnus for a paternity test

--Yes, funny thing isn't it-
lawyer"

the
is

Read the thread on "I'm going to ki11 my

--It's scheduled hun.

The test does not harm the child i-n any way. If she does not have the money,
courts will pay for it for the mother. If she knows for certain that James

the
father of Magnus, then why the hesitation?

--Wefl, trying to decide if I want hlm to be around my son. And you I
suppose. Someone who doesn't know the who-Ie story but jumps in anyway,

The funniest thing of alf 1s that everyone seems to be taking her side and
people who were his friends until a short time ago, seem to be turning their
backs to someone who they know, in their heart, woufd not do such things,

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen had an "unfounded fear" of JAMES ALLEN not being able to support her, and without regard to those plans and travel to a new job, Veronica Petersen "dumps him".

James
Highlight
Veronica Petersen then attacks Dr. ANN KLEPPER M.D.; mother of JAMES ALLEN and grandmother of MAGNUS VINCENT PETERSEN, who died of cancer due to loss of income arising from the 2001-2022 abuse on March 2nd 2022, amid ongoing harassment and impersonation of her identity by DONALD BEAL and VERONICA PETERSEN to harm the child and JAMES ALLEN.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen gave James Allen "enough reason" to believe the child was not his, prior to this December 2001 post.

James
Highlight

James
Highlight
Veronica offered, at birth, and James Allen declined, but she kept returning to this issue - then suddenly began telling people that James did not accept the child after dating DONALD BEAL, whom she concealed after sexual intercourse as being "her friend" who "built/gave" the computer to her which was "ruined" by James buying a part for it.  The computer is not "ruined".  It just requires a new part.  Because the part obtained by DONALD BEAL did not work on boot, and no one knows where he got it.  James ordered his parts from the distributor, and were under warranty, which Veronica Petersen did not then allow replacement to create her "ruined" story.

James
Highlight

James
Highlight
Veronica Petersen claims that JAMES ALLEN has not called her.  This is, at the time, during the signed demand he not call or contact Veronica or the children served on JAMES ALLEN by the attorney of Veronica Marie Petersen.

James
Highlight

James
Highlight
James Allen signed the paternity papers, which mean per Oklahoma Constitution he had INHERENT RIGHTS to possession of his child and such child was a registered property of HIS HOME, not IVA PETERSEN, stolen for value and benefits embezzlement from the TITLE IV-D program then later.

James
Highlight
Veronica Petersen was offered full medical cost during the time she lived with James Allen, and she declined any testing at the hospital, a service offered by the covered SHADOWDANCERS L.L.C. payment of her expense up to her discretion; while conducting herself as though DONALD BEAL was the biological father in 2001 August.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen filed a civil suit on the basis of civil cause of wrongdoing she swore was "abandonment" by JAMES ALLEN; giving then a legal address in DALLAS COUNTY other than her real address or that of JAMES ALLEN to work a fraud upon the court.

James
Highlight
Veronica Petersen admits she started a public thread "I'm going to kill my lawyer".

This is typical of her conduct, and violent public threats and claims; which support why co-parenting with her is unjust.

James
Highlight

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen's attorney and Veronica Petersen did not appear at any of the 3 hearings scheduled in 2001; while James Allen did appear at all with his attorney.  The same rights extended to Veronica Petersen to testify and enter evidence were DENIED by JUDGE DEE MILLER at each of those hearings; to throw the case.

James
Highlight
Kara Metzger testified that the attorney for JAMES ALLEN was being paid in full as of December 2001, and did appear with James Allen at all hearings (3) in the year 2001.

James
Highlight
Veronica Petersen falsely claims that the Letter she received stated that "she slept with someone else".  This is false.  The letter was the result of a MOTION by JAMES ALLEN which made no such allegation; and MODIFIED MOTION demanded by JUDGE DEE MILLER which required JAMES ALLEN to indicate why he had "doubt" and such cause in the words of JUDGE DEE MILLER the proximity and prior and subsequent sexual contact during periods of time Veronica Petersen was operating under a promise of marriage, while having an intimate relationship with DONALD J. BEAL; a fact.  Veronica Petersen is concealing by fraud her promise, and alleging separation that both JAMES ALLEN and DONALD BEAL were given false information to obtain in consideration money and services and value by fraud.

James
Highlight
Veronica Petersen had not brought the child in, and the nurse later reported the child looked emaciated and underfed; but concluded this was JAMES ALLEN's fault and attempted to guilt him without knowledge of the concealment and refusal to return the child.  Nurse comments suggest early child abuse by Veronica Petersen.

James
Highlight
Veronica Petersen did receive a court order to have the test done, and did appear near the end of such period, alleging she considered not going, contrary the court order.

James
Highlight
Veronica Marie Petersen states that she was contemplating concealing the child in this (2001 December) public notice; a right she did not have and showing premeditation to abudct and abuse the child violating the child's 76 O.S. Section 76-8 civil rights; which she and Donald Beal did then do to the dual citizenship dual-state child and do so by fraud upon the child to deceive him to the RIGHT to be RETURNED TO HIS FATHER who had at such time ORDERED POSSESSION of the child.

James
Highlight
Veronica Petersen states that she believes she has a right to deny the intimate partner of JAMES ALLEN to have any contact with the child; in ongoing control and boundary issues of an unfit parent and unstable mental health affecting the parent-child relationship of her children.
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Now, T am not denying that there was not any
two of them, but things have been pretty d-irect
James is not an angel. He has his faults (as do
bLame anywhere. I am sure there are many things
misunderstandings. I am not trylng to make him

miscommunlcation between the
in the past few months. Now,
we aff) and I am not placlng
that happened and many

out to be perfect.

There are always two sides to a coin, however tarnlshed it might seem, I
teII you these things to show another side and to enable people Lo make a
decision, if they really want to do so, with a better scope of the situation. I
would defend any of my friends this way. f am not saying it was my place to te11
you these things. In all honesty, if Veronica had never started thj-s ugly gossip
f C L LEI S

don't gossip

completely blown this thing out of proportion and had started poisoninq
people against him, I would never have sent this letter. It has gone too far and
I feft I had to say something. Hopefully lhis fetter mlght provide some depth on
the situation that everyone on thls fist has been dragged into, unfortunately.
Everyone is entitled to their own opinion and f am not try-ing to get people to
change that. I simply felt that it was unjustj-fled that people seem to only be
getting one distorted and incomplete side of a situation.

Just FYI. I will not respond any further to this particular thread, so
writing replies geared towards me wifl not get any response. People who are my
true friends will continue to be so. I have nothlng to fear from nasty letters.
f have said my peace and I am content with that. I refuse to take part in a
sl-andering war. I know that what I have sald is the truth, and not slander, as I
have the bil-Is and letters sitting on the desk I am using. My lntent is not Lo
continue this discusslon, merely to inform and attempt to defend a dear friend
(as he was that long before he was anything else) from the severe hurt he is
taking from thls partlcular ugl.iness.

The s-imp1e fact that these TYPtrS of del-iberately hurtful letters and gossip
are allowed on t,his group disgusts me. Thls is supposed to be a DISCUSSION group
about the Church, about the music, about the wonderfuf friends you can meet and
to laugh at the preppy yuppies who wander in from time to time. Not to deride
and rip someone to shreds and to manipulate other people into helping do it. Let
us get back to the purpose that this board was intended for. If you do not like
someone, simply do not joln ln on their thread, reply to them, or dlscuss them.
It- is as easy as that. If you really need to say something nasty and vlcious
about a particular person on the 11st, do it through private e-mai1. Pfease note,
I merely told the truth as it was presented to me, I did not say nasty and
vicious things or caff Veronica names. The truth does hurt though and it is not
always pleasant. Do not air these nasty and personal things (yeah I know I just
did that, but it was in response and defense) for afl- the world to get involved
it. Dramal Too muchl Can't take it! :-P

*sigh* Wefl, I prolly opened the can of worms on this one. Please know that
even though I may not have done the right thing in sending this letter, I did it
with a good heart and w.ith good in1-entions. I apologize Lo those whom this
letter will most 1ike1y upset. but things needed to be said, and f took the
nasty job of looking like the bad guy and said them.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen started the "ugly gossip letters" themed abuse of her child's father and his business skills (78 O.S. section 78-53(A)(5)).

James
Highlight
Veronica Petersen denies this, contrary her prior claims to discuss private issues to harm JAMES ALLEN and control the child.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that Veronica Petersen had "started poisoning people against (James Allen)", prompting her LEGAL ANSWER in the letter quoted by Veronica Petersen to make a false public rebuttal for a fraud upon the court and public; stating false facts material to a case, and so prohibited by TEXAS TITLE 8 Section 37.03.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the version of events by Veronica Petersen is "distorted and incomplete" regarding the child and James Allen.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the abuse constitutes a "slandering war", a digital print abuse which the court should recognize as prohibited by State Libel laws.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that her claims are true and not false.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that these are facts she has observed in bills from the actual location and services used by Petersen.

James
Highlight

James
Highlight
Kara Metzger testifies that the activity of Veronica Petersen and Alicia McMahon are "to manipulate other people into helping do it", and that is to "rip someone to shreds" in her assessment of the misuse of the public electronic forum THECHURCHBOARD.COM.

James
Highlight
Kara Metzger testifies that she told the truth and did not call Veronica names or say nasty or vicious things about her.



Always
Dragon

true to my dear friends,
Kara

72-28-2001 at 01:31 pM Quote Reply

DataLore
Level Sr. Member
*sits back, gets popcorn and watches*

new drama, yay!Wow, more

(Sorry, do
72-28-2007

drama,

know fm not serlous now)
at 01:39 PM Quote Reply

Jinx
Level Sr. Member
Visit Homepage
there arent many people
here who wilf side with or believe much
of the thlngs you,ve sai-d about
Stryx's si-tualion...

sory, but there are many
here who dont and have never
liked him...

Mainly cuz we've heard his lies...
1-2-30-20A1 at 12:56 AM euote Reply

ConQbine
LevelSr. Member
Visit Homepage ICe
DragonKara I can whole heartedly understand your
man. But maybe this sort of thing wou.l-d be better
maif ?

need/want to stand up for your
said to people's face or in e-

You do have a right to post what you want, but normally we ask that to keep itin good taste you dont post names of people. And also slnce you have that rightI might remind you, that so does she.
12-30-2001 at 03:02 AM euote Reply

malice
Level Sr. Member
Not to be mean to any invo1ved...
canrt we all just get arong or LEAVE EACH orHER THE FUCK ALONE.
Buh-bye now.

72-30-20A1 at 06:23 AM euote Reply

AllyKatt
T,evel Sr. Member
Vislt Homepage ICe
hmmmmmmmrnmmmm

James
Highlight
Date of verification by a Sr. Member.  Shown to be December 28th 2001, just after Christmas of that year when published. by Senior Members.

James
Highlight
BOBBY SCARBROUGH, aka Jinx, husband of Alicia McMahon Scarbrough, states December 30 2001 at 12:56 AM as a "Sr. Member" of THECHURCHBOARD, that "there aren't many people who will side with or believe much of the things you've said about Stryx's (JAMES ALLEN) situation"

BOBBY SCARBROUGH states that "there are many here who dont and have never liked him..."

BOBBY SCARBROUGH states "mainly cuz we've heard his lies..." in clear libel to support the kidnapping and concealment of the ALLEN child on December 30 2001.

James
Highlight
ConQbine, Sr. Member, states that Kara Metzger is only speaking because she is dating JAMES ALLEN, and directs her to NOT CONTEST FRAUD by THECHURCHBOARD.COM members or Sr. Members; and suggests that such publication is "normally we ask that you keep it in good taste and you dont post names of people" to support anonymous organized kidnapping of a child by the members of THECHRUCHBOARD.COM; and further indicates that she and other members will BLACKMAIL anyone who comes forward with information by publishing their real names to harm their testimony.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon, aka AllyKatt, a Sr. Member, then engages Kara Metzger in witness intimidation to impose this organized threat.



even logged on this thing for weeks.

going to have something to say here. when i have more time to write it

i think i must. - - -

sorry, but there are some things that need to be said here.

later, perhaps....
L2-37-2401 at 04:43 PM Quote Rep1y

AllyKatt
Level Sr. Member
Vlsit Homepage ICQ
-icon Part I - warning: LONG POST

quote: Hey everyone. Tt 1s your friendly neiqhborhood Kara. {snip} f was
kinda excited to see the new board up and running. f am so disgusted to find out
that sometimes it seems to turn into a slander board -instead of a discussion
board. This has finally gone too far.

What I am about to say f would do to defend ANY of my friends. Those of you
who have known me well for all this time, know that I am telllng the truth. I
refuse to stand by and affow lhis sort of poisoning and attempts to turn people
against a friend of mine to continue. Especially when the issue involves a chi1d.

no offence, but it's for opinions. fike thls long one Lhat you posted.
others are NOT going to agree with yours.
and now that there are "no mods, no rules" you take the good with the bad, same
as everyone else.

quote: {snip} it has gone on too long. Guys 1 am sorry. I am so tired of
seeinq James's hurt face and feeling Lhe pai-n this situaLion brings him. These
nasty fetters and comments about what should have stayed personal business are
making it worse. He may be able to be strong enough to deal with -it, but I had
to say something. f have seen both sides. I know what ls going on. Most people
don't and it is affect many frlendships. isnip)

I have watched the "Veronica aka Sex Kitten" vs "James aka Stryx" {snip}
eplsode go on long enough. {sni-p} James is hurt and tired and hefieves that
trying to te11 hls side does no good. {snip} Thls is for those people who have
become involved or af f ected by it.

i think i qualify, if you'11 excuse my late intrusion into this particular
situation.

quote: Yes, I am dating James at this time. Yes I know that there are many
of you who deflnitely do not share my opinlon and will prolly believe that I am

saying these things simply because of that fact. {snip} I just want people to
know lhat there is another sj-de they are not hearing. It is amaz-ing hovE much
peopJ-e are ready to believe the worst aboul someone even 1f they have never had
proof to the contrary or know the person wefl enough.

James
Highlight
Passive Aggressive voice is evident in this approach to suggest a legal or moral obligation to attack the member demanding the child be released.

James
Highlight
Alicia McMahon begins a long systematic attack on Kara Metzger, publicly, to abuse her and James Allen, in retaliation for this denial of fraud by THECHURCHBOARD.COM on concealment of a child to extort a registered OKLAHOMA BUSINESS.

James
Highlight
Alicia McMahon uses criminal language to suggest financial fraud is entitled to be dismissed as "opinion" in TITLE 8 Section 37.03 felony degree to sustain false material facts to a case in aggravated perjury activity as a policy of THECHURCHBOARD.COM on concealment of the child of JAMES ALLEN.

James
Highlight
Alicia McMahon, a former intimate partner of JAMES ALLEN having left him in 1999 after working for SHADOWDANCERS L.L.C. as an INTERN, claims standing to testify against her former boss and make statements concerning hidden workplace injuries used to gain commercial advantage, interdict Interstate commerce, and remove and exploit commercial connections with AKON and Animefest events gathered by SHADOWDANCERS L.L.C. prior to her appearance at the firm.



reserve those thoughts for later.

quote: f watched him, me almost in tears, be afraid to pick up his son {snip}
the last time he saw him, for fear that it would lead to the violent yelling and
accusations that he had no right to Magnus, which occurred at the last visit
when he reached out to pick up Magnus.

i will address this later as welf. . - -

quote: He did not get anything for either
of wantlng to, (it was almost too painful for
me because of this) but for a few reasons..

Magnus for Christmas, not for lack
him to go into FAO Schwartz with

yeah, i remember those reasons.
he couldn't buy me chrj-stmas presents either, or birthday,
because of past wounds from previous lovers, or family.
Do, wait... that was BEFORE he MET sex kitten, before the
M....

or valentines, all

baby even existed...

guote: He has yet to post, nasty vicious thi-ngs about Veronica lo this fist
and he has been through hel1 and back because of the situation. Interesting how
she doesn't seem to care about degrading h.im, making him fook bad and airing
private things about their relationship around to people who have no business
knowing about it.

hmmmmmmmmmmmm. talking to her friends about it. kinda like he talked
about it when you guys were friends?
sorry, babe. not buying it. people vent on here, and they do it a LOT
kitt what it's l-ike to come online and vent to your friends when your
just pissed you off or threatened your relat-ionship with your chi1d.

to YOU

- just ask
ex has

quote: ft is interesting that, even though she lived only a block away from
the Church for such a J-ong time with someone willing to pay her cover/ she did
not start attending on a more frequent basis untif recently though she fives
about an hour away now.

strange how regainlng your self-esteem after ending an abuslve rel-ationship will
make you more outgoing, isnrt it?
just ask me, i know ALL about it-

quote: Fuany how she seems to be getting buddy-buddy with al-1 the people who
know James or are his friends.

inLeresting polnt.-- the ceremonial 'stealing of the "friends"...'which again,
i will address.

quote: A1l of a sudden she is now everyone's friend and James is this
horrible person.

that's the decision of the "friends" who they choose to believe, isn't it?
aqain, notice the quotation marks. . . .

James
Highlight
Alicia McMahon states she will address these matters in this manner later; promise to extend the conflict and through other channels organized abuse.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon states she will address these matters in this manner later; promise to extend the conflict and through other channels organized abuse.

James
Highlight
This is Alicia McMahon literally complaining she did not get birthday or Christmas or Valentines presents; while someone is holding the man's baby in concealment.

James
Highlight

James
Highlight
This is Alicia McMahon suggesting that James Allen cannot talk to people who are friends of Veronica without her permission; in classic control behavior.


James
Highlight
This is Alicia McMahon justifying her sexual activity by calling her relationship with James Allen abusive, in a pattern of pathological behavior and blame shifting.


James
Highlight
Alicia McMahon justifying manipulation to harm civil and commercial relationships of her ex.




quote: He does not support me ln any way other than through his love. (Yeah,
yeah I know that sounded sappy but it is the truth. )

lucky
ti-mes
first

like john wesley harding sang/ there are two s_ides to
mine. . . .

fucklng you. we were together 3 years, and he maybe said the words 5 or 6
and he showed it even less frequent-Ly. oh, sure, he acted afl cute the

few weeks. then,.. other things came up. again. i'f1 address it soon.

quote: {snip}The funniest thing of all is that everyone seems to be takingr
her side and people who were his friends until a short tlme aqo, seem to be
turning thelr backs to someone who they know, 1n their heart, would not do such
things. Now, f am not denying that there was not any miscommunication between
the two of them, but things have been pretty direct in the past few months. Now,
James is not an angel. He has his faults (as do we all) and f am not placinq
blame anywhere. f am sure there are many things that happened and many
misuncierstandings. f am not trying to make him out to be perfect.

again i say, "friends" is an interesting term.

quote: There are always two sides to a coj-n, however tarnished it might seem.
I tel-l you these things to show another side and to enable people to make a
dec.islon, if they reaIly want to do so, with a better scope of the sltuation.

a VERY biased opinlon, unfortunately. but, agiain, i'll deal with that in another
post.

quote: I woul-d defend any of my friends this way. I am not saying it was my
place to teII you these things. fn a-Il honesty, if Veronica had never started
this ugly qossip letters and completely bfown this thing out of proportion and
had started poisoning people against him, I woufd never have sent this }etter.
Tt has gone too far and I felt I had to say something. Hopefully this letter
mlght provide some depth on the situation that everyone on this l-ist has been
dragged into, unfortunately. Everyone is entitled to thelr own opinion and f am
not trying to get people to change that. I simply feft that it was unjustified
that people seem to only be gettlng one distorted and incomplete side of a
situation.

* * :L * * * * * * * * * * * )k )k * )k * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * * *

kara, we've known one another a long time. hel1, i've known you longer than
you've known stryx, though welve never been cfose.

i'm not trying to be mean here.

but i have some thlngs that need to be said, and i'm back just to say them.

every story and this is

{to be continued}
01-03-2002 at 0'7:.21 PM

AllyKatt
Level Sr. Member

Quote Reply

James
Highlight
Alicia McMahon admitting she was dating James Allen for 3 years.  She kept track of how many times he said "I love you" and portraying him as emotionless.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon admits she only dated James Allen for 3 years; which was two of his relationships prior, and still resented the behavior she expected from him while suggesting he was acting to gain her trust, and promising further abuse in vague control issues.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon attacks the right to have "Friends" and invalidate that in any relation to JAMES ALLEN, in a pathological degree of control issues and boundary issues.

James
Highlight
Alicia McMahon states she will start new posts to attack James Allen, a premeditated plan of abuse.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon invoking seniority to dominate a female in the group to comply with her abuse of a former partner after removing his child.

James Allen was actually aware of Kara and met her when he met other girls Alicia calls his Mistress later, and had encountered her several times at events prior to the relationship with Alicia.  Alicia is friends with Kara's former boyfriend, Jimmy the Magician, and lived in the apartment with them before she established residency due to her rush to beat James Allen to Dallas as planned in the SHADOWDANCERS L.L.C. incorporation business plan of 1998.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon asserts direct appeal to Kara Metzger; attempting to gain her attention personally to assert a false claim.

James
Highlight

James
Highlight



Visit Homepage ICQ
icon Part II - warning EVEN

no beef with you whatsoever
you are, in fact, entitled

and j- can also say with all
from in this rant.
EXACTLY.
because i myself have been exactly where you are '

1 know what it's l1ke to meet james/ to spend a littfe time with him, and to
start to get to know
i know how he seems
people in his past,
i know he talks, i
f l-ashbacks.
i know why he alwaYs eats out
i know why he would rather be

and when i was first there, i
E,XACTLY.

him.
to hurt ALL the time, and how much he has been hurt by
and how he can not get past what they have done '

know how he cries, i know about the nightmares and the

and doesn't do much housework.
in front of his computer than sleep at night

was exactly where You are.

LONGER POST kara, 1et me start by saylng that i have

to your opanaons.

certainty that i know EXACTLY where you are coming

i know many peopfe are going to argue withwhat i have to saY next
but, it's a fact.

YOU DON'T KNOW HIM.

frankly, 1n the city of
i know him better than
veronica comes a close
i do.

daflas, there are MAYBE two people who

all of you. i can GUARANTEE that.
second, but even she doesn't know him a

know him.

tenth as welf AS

i,ve known him since he was 15. i've known his mother longer than he's been
alive. i've known her WELL for several years. i know his father, and his step
mother. i know his friends, some of them longer than he has, or longer than i've
known him well. and i've known him weII for about 5 years now.

when we first met, i believed every single word he said. i believed that
everyone in his 1j-fe he'd ever .Ioved has mistreated him, and abused him to the
point that he was broken and barely alive. i belleved that h-is ex fiances had
all cheated on him, and that his parents neglected him. I befieved that he just
needed ONE good woman to fove him and nurture him to bring him back to the
living.

i believed it af1 for a VERY long tlme.

then, gradually, things began to not make sense. i got to know his mother. and

to see her pain at how he did not return her affectlon 1n any way. i got to see

the way he mainpulated and used his father and step-mother for their financiaf
support, and for nothing else. i got to meet some of the girls that had been his
"friends" when he was with his second fiance, the "love of his Iife" and
qraduatly to find that he cheated on her with them. i gol to watch him
mercilessly persue, lie to, and manipulate a 17 year o1d girl he met at a

convention into a relatlonship with him part time while we were stifl supposedly
together. and i got to five with him EVERY DAY during all of j-t.

James
Highlight
Alicia McMahon admits James Allen has family concerns and is sad, has nightmare and flashbacks (i.e. PTSD symptoms); and does express emotion despite prior claims.

James
Highlight
Alicia McMahon admits she knows why there is a reason James does not often cook.

James
Highlight
Alicia McMahon admits James has trouble sleeping, due to the prior trauma.

James
Highlight
Alicia McMahon then demands that his present intimate partner does not know James Allen.

James
Highlight
Alicia McMahon claims to "know" James Allen better than the mother of his child and his present intimate partner.

James
Highlight
Alicia McMahon claims the mother of his child is second in intimacy with James Allen to her.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon claims that Veronica Petersen only knows James about 1/10th as well as she does.  This is approaching creepy degrees of irrational controlling claims.

James
Highlight
Alica McMahon claims she knows this because she knew James when he was a minor, visiting her brother.  This is bordering on very creepy indeed.

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon claims she knows James Allen's mother.  In fact, she is talking about his foster mother; and she has never met his biological mother.  Ever.  Her actions caused the death of the woman in March 2nd 2022.

James
Highlight
Alicia McMahon has only spent 5 years actually with James, less than his high school crush and all of his cats.

James
Highlight
Alicia McMahon gets very specific about her irrational thinking, admits she knew about unfaithful partners, and reveals information regarding issues in his home that he has a lot of picture of just in case someone wants to bring that up in court.;  And claims that she was "one good woman" who imagined herself loving and nurturing him - in a weird way for a woman 6 years older than a 15 year old kid.

James
Highlight
Alicia McMahon makes false claims in classic Narcissistic Abuse - suggesting her intimacy included facts about the mother with brain cancer, violence in his home as a child, and financial situation of his parents due to abuse and cancer related illness that nearly killed his father.  

James
Highlight
Alicia McMahon continues to "know" James Allen by alleging that he cheated on his high school crush; a lie - and promote these claims to attack the taking of his child.  She also threatened and abuse a 17 year old girl and pulled a knife on her in front of Mark Deaver; and that girl still hates Ally to this day for the abuse that was done.  It was Ally who had a nervous breakdown and attacked and abused the 17 year old when her grandmother was dying of cancer.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
This is where it gets "weird", because "the Love of his Life" was his high school crush he dated in College prior Alicia McMahon; not Ally herself.  So, this is mixing her reality with other parts of Jame's history to make a story.



7t'
i left several times because it
tafked me out of it. he banlshed
it was not comfortabfe with our
relationship was pretty much a1l

was too much to bear, and he came after me or
me to living in another part of the house, but

roommates, so i came back. from that poinl, our
financial, and NO emotion.

i made sure he graduated college by heJ-ping him finally complete a minor course
of study, and makingi sure he went to class and completed his assignments. i
organized th-ings, ca1Ied clients, paid bi1ls, and kept the house from falling
apart. he spent way WAY too much money on things for the "office" and fittl-e for
us. and for this i was punished for every wrong thing i said, treated like a
slave even though i was working fulf time and supporting us both after he quit
hls ful1 time job because it was too stressful, and pushed aside every chance
possible for internet conversation with his mistress, or trlps to visit her,

when
took
then
hrack.
three

i finally coutd not take the stress anymore, and i left him once again, he
me back agreeing to work on our relationshlp. it lasted about two days,
he went to visiL hls mistress to teff her goodbye. he never really came
i mean, his body came back, but his emotlon {what littfe there was in the
years we were together] was pretty much gone,

it eventually culminated in me holding on by my nails trying
not there just for sheer will of wanting it to work. and he
fler step on me, and push me down until i was afraid to feave
to my friends anymore.

those who know me here flnd that hard to believe. they can't
put up wlth such abuse and the quy didn't lose a testicle or

to salvage what was
continued to resent
the house or talk

fathom that i could
his fife.

they know me NOW, not THEN.

my friends then were afraid to talk to me, because they couldn't hofd back their
anger at seeing me lreated that way, and in tolerating the abuse. it ended when
i tripped trying to run from my work on a company laptop in our front room,
through our kitchen, into the room he was in playlng a video qame. why was i
running? because the phone rang'f and i knew if he had to answer j-t himself, i
wou-Id pay for the i-nterruption later. i was already sleeping on the ffoor in the
living room for other things i had done, and was afraid of the consequence of
him having to answer that phone. after my 10 hr work day, i was tired, and i
tripped on the cuff of my corporate attlre pants, flying headfirst into the
kitchen cabinets. i could have died, but i caught myself with my hands and threw
myself to the ffoor. he ran into the kitchen {about 3 steps for him} and asked
if i was ok? helped me up? no. said, "goddamit, do i have to take care of YOU

now TOO??" to which i replied "no" and got up, still making it to the phone
before the 4th ring, when the machine would pick up. it was our friend wil,l,
looking for his cousin matl. "no, wi11. mattls not here." and i went back into
the front room, waited until- his game was making noise, and proceeded to cry
untll 1 was exhausted. i broke one toe, sprained two others, and bruised my
knees and hands so badly i could barely walk or function for days. and he never
even notlced.

about a week Iater, we went to a-kon 10. i had decided i was not going to leave
until that trip, which all of our frlends had planned, was over because i did
not want to ruin it for everyone. we had all just graduated co11ege, stryx and i
the year before, will and some others that very semester. it was our big trip
t nna+hare vYULrle!.

so we vnent.

James
Highlight
Alicia McMahon, again, admits she left James Allen - but interprets contact with other women while she was separated as "cheating" on her.  This is disassociation 

James
Highlight

James
Highlight
Alicia McMahon moved out, to another apartment, then accused the people in the apartment she wanted of sexual harassment to get that Apartment from them.

James
Highlight
Alica McMahon states that she came back to the relationship, but it was not genuine and a financial transaction.  She did not tell James that, until she started seeing other people at events he took her to.

James
Highlight
Alicia McMahon imagines that she was also controlling James (who banished her prior, allegedly), taking credit for all his academic franchise in a bizarre complex, that expanded to misreprenting a paid intern job for SHADOWDANCERS L.L.C.

James
Highlight
Alicia McMahon again, emphasizes she believes that the target of her abuse (a female with a mother dying of cancer, was a mistress) and suggests her paid job was "slavery".  James quit because $5000 of his compensation package was failed due to mismanagement after the company would not let him go to training because he was essential, and then refused to comp that training promised in his contract once the CEO retired.

James
Highlight
Alicia McMahon did a lot of "leaving" James Allen, and then agreeing to "work" on a relationship.  This was, again, blamed on jealousy of a girl whose whose black jacket is still a fixture in all the 20 years of work that followed; and the victim portrayal continues... 

James
Highlight
If resenting a girl would make her never leave the house or talk to their friends, everyone would do that.  This is pure "Delusion" and fantasy now.

James
Highlight
Alicia McMahon suggests that she would violently castrate or murder a person for injury to herself (emotionally) - and this is called Narcissistic Injury in most fields.

James
Highlight
Alica McMahon engages in classic Narcissistic value statements to attribute her irrational behavior to her enabling friends; their anger (not her anger, which is really the franchise), and to style her ego issues as abuse.

James
Highlight
Alicia McMahon at this point thinks she owns the house; citing Our room, Our Kitchen, and omits the office as a "video game" - and projects her franchise on James for injury to herself.  

James
Highlight
Alicia McMahon is actually alleging her choice to sleep in the living room rather than on the bed, was somehow at the direction of James Allen.  A man who sleeps on the floor to keep a sick kitten company.

James
Highlight
Alicia McMahon actually attributes this to some "structure" of punishment for her own actions; as if magic or instructions are directing her to do these things.

James
Highlight
Alicia McMahon made her own pants; and she snagged her toe on her bell bottom pants she made; but she tries very hard to omit that and calls them corporate attire pants (hippie bell bottoms, too big and too low for safety, her own design)

James
Highlight
Tripped on her bell bottom pants; fell into the cabinets - barely avoided breaking her face (more), and caught herself with her hands.

James
Highlight

James
Highlight
Maybe she could have died... but - killed by your own bell bottom pants you yourself made; is definitely a rare way to go.

James
Highlight
3 steps is about 25 feet, which James crossed when he heard the sound.  Alicia was not injured (triage was done) and she reported only a stubbed toe (no break, a sprain).  Whether this was true or not, is immaterial, as she was embarrassed.  And this is how embarrased bad tailors cover up their work - with stories.

James
Highlight

James
Highlight

James
Highlight
A rocket scientist can tell you, if you broke your toe, don't walk on it or answer the phone.  And if you suffer a WORKPLACE INJURY, report it - it is part of the job.  Concealing a WORKPLACE INJURY is actually grounds for termination.  And this is why.  

James
Highlight
This is "magical thinking", suggesting the concealment of injury equates to some "right at law" to overcome people and hold them responsible for not having "magical knowledge" of serious issues affecting a person.  Again, she was at a WORKPLACE and James was the OWNER of that WORKPLACE and she later reported that in "INTERN" status on her own Resume after this publication.  

James
Highlight
Alicia McMahon decided that she was going to lie about the relationship so she could get SHADOWDANCERS L.L.C. to pay for her free trip to Project A-Kon 10.  That's called stealing - when you take a job to go do a show, and plan to exploit the travel for your own business rather than the company paying for the trip.

James
Highlight
...on a COMPANY SPONSORED TRIP paid for by SHADOWDANCERS L.L.C.



james what happened on that trip.

he says i cheated on him, and that's what ruined our refationship.

ask blshop, i think he'ff have a different version. especially since
supposedly cheated with.
we didn't kiss, didn't hol-d hands, didn't even but hug once as I was
we just talked.
and the worst thing it did was to remind me what it was fike when i actuaffy had
friends and people i could talk to who did not demean me. it reminded me that
people found me attractive enough to just talk to me randomly in hallways, and
that i did not have to live in torment. it reminded me what life was like BEFORE
stryx.
and btw, the I'friends" of his that *f * stol-e...
they are bishop, sidd, jimi, nathan, josh, lara....
sound familiar? that's right, the people you know that i was running around. with
before he even moved to daltas.
i didn't steal them. he wanted them, but they were not hls friends. we may not
all stifl be close, but when i came to dallas, they were the best friends i had.
they became my friends because i wanted friends away from where he was, and i
fet him keep the ones we had shared, that he put so many years and effort into.

now, about sex kitten.... veronica is, in fact, a bitch. she reacts vERy
strongly to situations that present themselves to her, and that threaten her
she may not even be pleasant to five with or date.

but she knows that everythinq i say is true, because she had to live it 1-oo.

people were reafly doubting me ahout what i went through, coul-d not befieve that
1t was that bad. and a year and a hal-f 1ater, i- was starting to wonder if maybe
they weren't right, if some of it was my fault, if it was just ME that made it
all go bad. then, i started talking to veronica, and lt all fe.Lf into p1ace.

he hasn't changed.

only the names have changed.

he can't love you while you're there, only after you're qone.

and whife he is with you, he can spread love and compassion to a-Imost every
livi-ng souf he meets. except you.

so enjoy it whife you can.

it happens to af1 of us if we give hlm long enough_

now/ stay out of our ]ives.
if you want him, keep him. just keep him to yourself, and stop trying to hurt
those he has already failed at destroying.

he is who i

Ieaving.

wetre moving on.
01-03-2002 at A'7:31 PM Quote
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Re: Two sides of a coin Bare Off I New Polf

James
Highlight
Alicia then disappeared with a guy on the trip, after getting it paid for by SHADOWDANCERS L.L.C. and coming along under the guise of being in a relationship.  The incident resulted in breaking the left-side mirror off the vehicle; 

James
Highlight
Magical Thinking, again - to suggest that her life was torment, demeaning behavior the norm, and flirting with people on a trip after they paid for the travel was okeydokey.

James
Highlight
The company SHADOWDANCERS L.L.C. had a business plan to move to dallas and was going to hire from Project A-Kon staff personnel then to staff a new corporation for networking services.  The people she systematically approached, were contacts listed for recruiting by SHADOWDANCERS L.L.C. prior to her coming to any event in Texas; and she did not establish residency prior to the execution of that plan - which she had insider access to and took phone numbers and other contact info from the company for her own personal use.

James
Highlight
Alicia McMahon then turns on Veronica Petersen, aka Sex Kitten, and calls her a name after Petersen had James' child.  Something that Alicia McMahon did not managed in 3x the duration of relationship with a younger James.  Probably because she was sleeping on the floor or running off or planning to torture a 17 year old minor in Norman High School by styling the girl as schizophrenic (more on that later)

James
Highlight
Again, "passive aggressive abuse" is why things were getting miserable, and James was spending time talking to a girl with a grandmother who had cancer, and wondering why someone was helping her friends abuse the girl - later finding out that was directly done by Ally with other minor children at the girl's school.

James
Highlight
Shared trauma... narcissistic injury... same stuff.

James
Highlight
Conspiracy against Rights, known as a felony in Federal Law, suggests that any claim to suspend the right of a person by two or more persons is a felony.

James
Highlight
Again, control issues - Alicia McMahon - imagining some "change" from a "narcissistic fantasy"... to suit some goal due improper boundary issues and control issue. 

James
Highlight
Alicia McMahn, suggesting that she is love because she did not accept that until she saw it after it was over.  Very Very Over.

James
Highlight
Alicia McMahon, speaking about James Allen, like he is a nice person - but not nice *enough* when dating him.  Contradictory and manipulative, this is delusional.

James
Highlight
Alicia McMahon, again, talking about this being some imperative - which suggests all the problems in her world are 100% James Allen.  It's creepy, and abnormal.

James
Highlight
ULTIMATUM - Alicia McMahon to KARA METZGER, telling her she will be ostracized if she supports James Allen.

James
Highlight
Alicia McMahon, styling the 1st Amendment as a direct attack to "hurt" and "destroy" her.  This is pretty typical of narcissistic delusion.
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